

Main panel Label- English and French:

DIN 00430544

Veterinary Use Only

Usage vétérinaire seulement

Pr Neorease

Antibiotic Suspension

Suspension antibiotique

Net 500 mL

WARNINGS: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 30 days for cattle, and 14 days for sheep and swine after the latest treatment with this drug. This product must not be used in lactating dairy cattle. Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

MISES EN GARDE: Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 30 jours pour les bovins, et 14 jours pour les agneaux et les porcs après le dernier traitement avec ce médicament. Ce produit ne doit pas être utilisé chez les vaches laitières en lactation. Les sulfamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

Code 1NE002



Side panel Label-English:

Antibiotic suspension in an absorbent demulcent base.

ACTIVE INGREDIENTS: Each mL contains:

Neomycin (as sulfate)	4.4 mg
Sulfathiazole.....	26.4 mg
Sulfamethazine.....	8.8 mg

INDICATIONS: As an aid in the treatment of bacterial enteritis and pneumonia in calves, foals, lambs, pigs, dogs and cats caused or complicated by microorganisms susceptible to any of the active components or combinations thereof. Neorease is particularly useful in the treatment of animals with scours complicated by pneumonia.

DOSAGE and ADMINISTRATION:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently.

SHAKE WELL BEFORE USE.

Calves and Foals: 60 mL (4 tablespoons) orally per 45 kg of body weight morning and evening.

Lambs, Pigs, Dogs, and Cats: 10 mL (2 teaspoons) orally per 5 kg of body weight twice daily.

Neorease should be administered for 3 - 4 days.

STORAGE: Store at room temperature (15°-30°C).

Manufactured by / Fabriqué par :

Bimeda-MTC Animal Health Inc./Santé Animale Inc.

Cambridge ON N3C 2W4

8NEO001B

Side panel Label-French:

Une suspension antibiotique dans une base à pouvoir tampon.

INGRÉDIENTS ACTIFS : Chaque mL contient :

Néomycine (sous forme de sulfate) 4,4 mg

Sulfathiazole 26,4 mg

Sulfaméthazine 8,8 mg

INDICATIONS : Pour aider au traitement de l'entérite bactérienne et la pneumonie chez les veaux, poulains, agneaux, porcs, chiens et chats causées ou compliquées par des micro-organismes sensibles à un ou plusieurs ingrédients de ce produit. Neorease est particulièrement utile pour traiter les animaux souffrant de diarrhée avec complication de pneumonie.

POSOLOGIE et MODE D'ADMINISTRATION :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence.

BIEN AGITER AVANT USAGE.

Veaux et poulains : 60 mL (4 cuillerées à table) oralement par 45 kg de poids corporel matin et soir.

Agneaux, porcs, chiens et chats : 10 mL (2 cuillerées à thé) oralement par 5 kg de poids corporel deux fois par jour.

Neorease devrait être administré pendant 3 à 4 jours.

ENTREPOSAGE : Garder à une température ambiante (15°-30°C).

Distributed by/ Distribué par :

Vetoquinol N.-A Inc.

2000, ch. Georges, Lavaltrie, QC

CANADA J5T 3S5

6 73994 80082 8